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commissie Samenleving | Besluitenlijst

Datum 3 september 2019

Aanwezig
Voorzitter: dhr. R.A. Teunissen
Commissiegriffier: mevr. S.D. de Boer
Leden: dhr. A. Ok (Lokaal Belang); mevr. A. Ilhan (Lokaal Belang); dhr. L.L.M. 

Engels (Lokaal Belang); dhr. J. de Nooij (CDA); mevr. W.L.J. Voetdijk-ten 
Have (CDA); dhr. C.H.M. van Merwijk (CDA); mevr. M.B.M. Jansen (PvdA); 
dhr. P.A.T. de Winkel (VVD); dhr. E.R. van der Schaft (SP) (tot agendapunt 
7); dhr. J.G.B.A. Lombarts (D66); mevr. J.H.W. Harmsen  (Sociaal 
Zevenaar); mevr. D.M. van der Velden (GroenLinks)

Collegeleden: dhr. N. van Dellen; dhr. H. Winters; mevr. C. Koers (tot en met agendapunt 
5)

Overige aanwezigen: Dhr. Van Miltenburg (voorzitter Rekenkamercommissie)
Afwezig met kennisgeving:

1. Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering op 19.30. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Inspraak

Er zijn geen insprekers.

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering

De besluitenlijst van de vergadering van 18 juni 2019 wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties

De raadsplanning en de overzichten toezeggingen en moties worden ongewijzigd vastgesteld.

5.  Raadsvoorstel Jaarstukken 2018 Gemeente Zevenaar (Z/19/336576)

Commissie
Door de commissieleden worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over:
- de overzichtelijkheid en leesbaarheid van de jaarrekening;
- de financiële situatie in het Sociaal Domein;
- aanbevelingen van de accountant op het sociaal domein, bijvoorbeeld ten aanzien van een sluitende 
interne controle op rechtmatigheid;
- het onderschrijven van de adviezen en aanbevelingen van de accountant;
- het feit dat de overschrijding van 25% van de totale kosten op het Sociaal Domein komen vanuit het 
doelgroepenvervoer;
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- of de wethouder al aan de slag is gegaan met het vraagstuk armoedeval?
- mogelijke aanstaande bezuinigingen op de zorg en maatschappelijke ondersteuning gezien het 
financiële tekort.

College
Het college reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. Daarbij wordt toegezegd:
- er komt een Raadsinformatiebrief met daarin de voor en nadelen bij het uittreden BVO DRAN in relatie 
tot de percelen;
- de vraag t.a.v. de gemeenschappelijke regeling GGD, het feit dat in de jaarstukken wordt gesproken 
over verantwoording van de activiteiten over 2018 in de jaarstukken van 2019, wordt schriftelijk 
beantwoord.
- de beantwoording op de vraag over de stand van zaken ten aanzien van armoedeval schriftelijk 
aangeleverd.

Conclusie
Het voorstel wordt doorgeleid naar de raad van 18 september als bespreekstuk.

6.  Raadsvoorstel Rekenkameronderzoek de verzelfstandiging van een sportbedrijf (Z/19/336223)

Voor de behandeling van dit voorstel schuift de voorzitter van de Rekenkamercommissie aan.

Commissie
Door de commissieleden worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over:
- het hebben van grip door de gemeente op Ataro BV;
- waarom er niet meer wordt losgelaten en waarom Ataro BV in de huidige situatie niet de vrijheid krijgt 
om binnen de gestelde kaders zelf te handelen;
- initiatief voor een avond per jaar waarin Ataro BV een update geeft over de stand van zaken;
- het herbevestigen van de kaders waarmee Ataro BV is verzelfstandigd;
- de aandacht voor klanttevredenheid door Ataro BV en de mogelijkheid om dit te gaan onderzoeken;
- het governance vraagstuk, wie zit op welke stoel en de kans die dit rapport geeft om dat vraagstuk 
onder de loep te nemen, iedereen in zijn eigen rol;
- blijven monitoren hoe Ataro BV de toegankelijkheid, dienstverlening e.d. organiseert. 

College
Naar aanleiding van het rapport en de aanbevelingen van de Rekenkamercommissie aan de raad, geeft de 
portefeuillehouder aan hierover het gesprek te willen voeren.

Conclusie
Het voorstel wordt op verzoek van de fractie van de SP doorgeleid naar de raad van 18 september als 
bespreekstuk.

7.   Raadsvoorstel Algemene subsidieverordening 2020 en Compensatieregeling OZB 
maatschappelijke objecten voormalig Rijnwaarden 2020 (Z/18/298698)
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Commissie
Door de commissieleden worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over:
- het procedurele karakter van het voorstel;
- mogelijke weigeringsgronden als subsidieaanvragen wel aan de gestelde kaders voldoen;
- of al eerder bekend was dat deze overgangsregeling nodig was en daarmee de ongelijkheid voor 
verenigingen t.a.v. de OZV voor twee jaar was;
- de mogelijkheid voor een ‘zachte’ landing ten aanzien van de OZB door nu een aangepaste regeling vast 
te stellen in plaats van de compensatie te verlengen. Bijvoorbeeld door in plaats van het volledige bedrag, 
nu 50% te compenseren.

College
De portefeuillehouder reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen.

Conclusie
Het voorstel wordt doorgeleid naar de raad van 18 september als bespreekstuk.

8.   Raadsconsultatiebrief Subsidiebeleid 2020 (Z/19/298698)

Commissie
Door de commissie wordt ingegaan op de gevraagde consultatiepunten. De fractie van Sociaal Zevenaar 
stelt de reactie op de consultatiepunten schriftelijk te willen aanleveren. 

College
Het college gaat in op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. Daarbij wordt toegezegd:
- naar aanleiding van de raadsconsultatiebrief worden door het college mogelijk een aantal aanvullende 
vragen opgesteld. Door de Agendacommissie zal in dat geval bekijken of dit opnieuw geagendeerd dient 
te worden in de commissie.

Conclusie
Het onderwerp is besproken. De door de fracties gegeven inbreng ten aanzien van de consultatiepunten 
wordt door het college meegenomen in de voorbereiding  voor het Raadsvoorstel Harmonisatie 
Algemene Subsidieverordening. Er volgt mogelijk nog een aantal aanvullende vragen vanuit het college.

9.   Stand van zaken Sociaal Domein 

Commissie
Door de commissieleden worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over:
- de wijze waarop het proces van decentralisaties heeft geleid tot de huidige problematiek;
- dat nu eerst de problemen binnen het sociaal domein moeten worden opgelost;
- de wenst van de commissie om op de hoogte gehouden te worden van de voortgang van het 
verbeterplan, in dat kader wordt het verzoek gedaan om na afronding van fase 4 geïnformeerd te worden 
door BDO, onderdeel van die rapportage zouden moeten zijn de nog bestaande knelpunten en de 
aspecten van leiderschap, rolvastheid en verantwoordelijkheden.
- de positieve punten uit het rapport, de breedte waarin wordt gewerkt en de verbinding die wordt gelegd 
met o.a. onderwijs, sport en cultuur;
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- het verzoek om de presentaties die gedurende het vervolg worden gegeven aan de wethouder, ook ter 
informatie naar de raad worden gestuurd;
- het feit dat er door de raad en commissie meerdere malen is gevraagd naar de stand van zaken en dat er 
lijkt te zijn gecommuniceerd vanuit aannames door het college;
- de oproep tot reflectie op het punt van de rollen van de verschillende spelers in het politiek-bestuurlijke 
domein;
- het werken vanuit de bedoeling en de visie samen met betrokkenen, versus het plan van aanpak van 
BDO, wat vooral een aanpak lijkt die gaat over controle en beheersing en het optimaliseren van de 
bedrijfsvoering;
- of er andere partijen zijn gevraagd om op basis van het BDO rapport een plan van aanpak op te stellen;
- huidige status van de wachtlijsten, met name in de jeugdzorg.

College
Het college gaat in op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. De portefeuillehouder geeft daarbij 
aan de commissie de komende maanden te blijven informeren bij dit agendapunt. Daarbij wordt 
toegezegd:
- er wordt schriftelijk teruggekomen op de vraag wat de status is ten aanzien van wachtlijsten in het 
sociaal domein, met name in de jeugdzorg;
- er komt een informatiebijeenkomst over de nieuwe inkoop in het sociaal domein vanuit de MGR; 
- de raad zal worden geïnformeerd door BDO na afloop van fase 4 middels een rapportage opgesteld voor 
de raad door BDO.

Conclusie
Het onderwerp is besproken.

10.   Punten van orde commissie

Er zijn geen punten van orde ingediend.

11.   Mededelingen portefeuillehouders (college)

Er worden geen mededelingen gedaan.

12.   Rondvraag

Er worden naar aanleiding van dit agendapunt geen vragen gesteld.

13.   Sluiting

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 22:45 uur.


